
REFERAT 

 
Bestyrelsesmøde i Frederiksværk Rideklub den 25. maj 2021 
 
Registrering:  
 
Til stede Ann Louise, Trylle, Marie Amalie, Marina, Liza, Karin og Andreas  
 
 
1. Opfølgning på seneste møde (herunder arkivering af mødereferat og bilag)  

Corona-situationen:  
Gældende restriktioner: Gyldigt coronapas ved indendørs undervisning, mundbind ved stående ophold i 
hallerne og i Muleren samt max 1 person i sadelrum medmindre man er fra samme husstand.  
 
Equin herpes virus:  
Pt. ingen kendskab til udbrud på Sjælland.  
Det blev besluttet, at der indføres krav om herpes-vaccination af heste, der opstaldes på ridecenteret.  
 
 
2. Nyt fra FU 

 
Økonomi         
Vi er overgået til det nye system. Stort set alle er med ovre i det nye system, bortset fra de medlemmer, der 
blot er medlemmer og ikke køber ydelser derudover.  
Det går væsentligt bedre på indtægtssiden i år i forhold til sidste år. 
Rideskolen er bagud pga. corona. Indtægten på parterne er steget. Vi er pt. 20.000 kr. foran i forhold til 
sidste år.  
 
Rygeforbud 
Der indføres generelt rygeforbud på hele ridecenteret. Der etableres et rygeområde under træet ved søen. 
Der sættes en bænk og spand til cigaretskod.  
Karin kommunikerer rygeforbud til rideskole, personale og pensionærer. Trylle tilretter ordensregler.  
 
3. Nyt fra Centerlederen 

Cecilie er på skoleophold. Der mangler to stk. personale i stalden. Der kommer forhåbentlige nye 
medarbejdere inden udgangen af maj. Bogdan tager hjem den 23/6, og der kommer en ny medarbejder 
20/6, så der gerne skulle være fuld bemanding til stationsafprøvning.  
Al wrappen er blevet udskiftet. Møddingen er tømt.  
Der indhentes tilbud på nyt staldinventar og ny lade. Løsning i forhold til gulv-udfordringer i store stald skal 
undersøges.  
I juli skal der både afholdes stationsafprøvning samtidig med at der holdes åben for undervisning i 
rideskolen.  
Der er to rideskoleponyer på prøve.       
Vi har en praktikant tilknyttet en dag om ugen.         
  
 
4. Nyt fra Amba 

Intet nyt – der er møde 8. juni 2021 
 
 

5. Nyt fra Klubudvalget 
Det kører fint i udvalget. Der var ros til hjælpemaden til ridestævnet. Der er kommet et par nye piger, der 
giver en hånd med.  
Der holdes åbent i Muleren i forbindelse med Hell Night.  
 

 



6. Nyt fra Stævneudvalget 
Landsstævne 7-9/5: Det gik rigtigt godt. God stævnerapport.  
OL 16/5: Gik også godt 
 
Distriktsstævne 19-20/6 – 2021: DISM for hold. Der kan søges tilskud fra Distrikt 2.  
Distriktsstævne 11-12/9 – PAVO ungheste championat.  
  

 
7. Nyt fra Rideskoleudvalg 

Stævne kommende fredag og søndag. Der informeres om krav om gyldigt coronapas for børn over 15 år 
indendørs. Sophie er stævneleder.  
Trylle henstiller til at Zakobo anvendes i større grad af rideskoleudvalget, så vi undgå mobile pay 
betalingerne. Liza, Stine og Trylle taler sammen.  
Tema-dage inspireret af ryttermærkerne skal planlægges. Nyt ryttermærkehold oprettes.  
Næste rideskolestævne slut august/start september  
Efterårsferiens sidste weekend: træningslejr.  
Karin følger op på kommunikation vedr. temadage, video-optagelser mv.  
 
 
8. Evt.  

 
 

--- 0 --- 
 
 
 
   
Kommende bestyrelsesmøder (kl. 18.30):  
Onsdag 11/8-2021 
Torsdag 7/10-2021 
Tirsdag 7/12 -2021 
Onsdag 9/2-2022 
 


